
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 24/9/2024

Του: Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Πολιτισμού

ΘΕΜΑ: «Ερώτηση για τον χρόνο ολοκληρώσεως της αποκαταστάσεως του
Μακεδονικού Τάφου του Αγίου Αθανασίου ανήκοντος στον Δήμο
Χαλκηδόνος νομού Θεσσαλονίκης»

Κυρία Υπουργέ,

Στην περιοχή του Αγίου Αθανασίου του Δήμου Χαλκηδόνος του νομού Θεσσαλονίκης
υπάρχει ένας μονοθάλαμος μακεδονικός τάφος χρονολογούμενος προς το τέλος του 4ου

π.Χ. αιώνα. Στην πρόσοψή του διατηρούνται τοιχογραφίες σε πολύ καλή κατάσταση.
Έχει εκπονηθεί μελέτη, η οποία προβλέπει την καθάριση του τύμβου και την
αποσυναρμολόγησή του από το προστατευτικό κάλυμμα και με την κατασκευή
προστατευτικών κελυφών και την ολοκλήρωση τους θα αποκαθίστατο ο τύμβος στην
αρχική του μορφή. Μέχρι στιγμής, η ολοκλήρωση της αποκαταστάσεως του τύμβου δεν
έχει ολοκληρωθεί.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται η κ. Υπουργός:

Τι προτίθεσθε να πράξετε περί ολοκληρώσεως της αποκαταστάσεως του ανωτέρου
τύμβου της περιοχής του Αγίου Αθανασίου Θεσσαλονίκης;

Ο ερωτών Βουλευτής
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